
علی نیکزاد نائب رئیس مجلس شورای اسلامی، در همایش ستاد 
انتخابات ائتلاف جوانان انقلابی گفت: در ۴۲ سال اخیر مسئولانی 
که بر سر کار آمدن عهد بستن که به آرمان های انقلاب اسلامی 
پایبند باشند اما در واقع برخی از آن ها پایبند نبودند که منجر به 

شکل گیری دو جریان فکری در کشور شد.
هماهنگی  شورای  دبیر  و   مجلس   رئیس  نائب  نیکزاد  علی 
ستادهای مردمی آیت الله رییسی در همایش ستاد انتخابات ائتلاف 
جوانان انقلابی گفت: در ۴۲ سال اخیر مسئولانی که بر سر کار 
پایبند باشند  انقلاب اسلامی  آمدن عهد بستند که به آرمان های 
اما در واقع برخی از آن ها پایبند نبودند که منجر به شکل گیری دو 

جریان فکری در کشور شد.
وی افزود: گروه اول همواره تلاش کرده اند تا با تکیه بر توان 

داخلی بر مشکلات فائق شوند در حالی که گروه دوم معتقدند 
و  ادغام شویم  اقتصاد جهان  در  باید  و  به بن بست رسیدیم  که 
رفاه  و  توسعه  به  با جهان  آزاد  تجارت  با  و  بپذیرد  را  ما  جهان 

برسیم.
نیکزاد با بیان اینکه ما معتقد هستیم که آمریکا با خوی استکباری 
و ابزارهایی که در دست دارد قابل تعامل نیست و آمریکا با ایران 
قوی کنار نخواهد آمد، یاداور شد: عملکرد دولتمردان و مجلس و 
اجتماعی  سرمایه  تا  است  شده  سبب  کشور  کارگزاران  از  بعضی 

کشور آسیب ببیند.
نائب رئیس مجلس گفت: انتخاب غلط دلیل شرایط فعلی جامعه 
است، انتخاب غلط یعنی اینکه فرمانده را نادرست انتخاب کنید و 
در کشتی قرار دارید که همه نخبگان در کشتی قرار دارند اما ناخدا 
انتخاب غلط  بلد نیست و به سرمنزل مقصود نخواهد رسید.  کار 
یعنی اینکه کل اقتصاد کشور را در وزارت امور خارجه و موضوعی 

به نام مذاکره و برجام محدود کنید.
این  و  نیست  تحریم  کشور  مشکلات  تمام  ریشه  افزود:  وی 
است  غلط  باز  نکرده  ایجاد  هم  مشکلی  هیچ  تحریم  که  حرف 
اما وابسته کردن همه موضوعات به تحریم اشتباه بزرگ است. 
آرزو  به  جوانان  برای  که  کلانشهرها  در  مسکن  مانند  مشکلی 
تبدیل شده است ربطی به تحریم ها ندارد، صفر تا صد مسکن 

به مسائل داخلی ربط دارد و وابسته به عزم مسئولان دارد.
نائب رئیس مجلس تصریح کرد: دیدگاه ما به روابط خارجی قطع 

ارتباط با دنیا نیست، بلکه معتقدیم که با همه کشورهای دنیا به 
بر  روابطی که  فعال داشت،  روابط  باید  رژیم غاصب  از یک  غیر 
اساس عزت، اقتدار و قدرت باشد، وزارت خارجه باید پاسخگو باشد 
که چرا همه ظرفیت های کشور را به برجام وابسته کرده باشد و از 

ظرفیت دیپلماسی اقتصای استفاده نکرده است.
نیکزاد گفت: فرار مالیاتی 150 هزار میلیارد تومانی در کشور قابل 
قبول نیست، قاچاق ۲0 میلیارد دلاری که سبب نابود تولید داخلی 
باشد،  موجود  داخلی  تسهیلات  اینکه  نیست،  قبول  قابل  می شود 
زمین موجود باشد، انبوه ساز موجود باشد اما ساخت مسکن انجام 

نشود قابل قبول نیست.
قابل قبول نیست،  افراد محدود  به  انحصار تسهیلات  افزود:  وی 
تشکیل قرارگاه مرغ در دولت موجب وهن است، رانت ۲00 هزار 
میلیارد تومانی در صنعت مرغ وجود دارد که تعارض منافع در این 

صنعت سبب می شود تا این بازار ساماندهی نشود.
نیکزاد ادامه داد: اینکه ۴۴ درصد تولید ناخالص داخلی در تهران 
باید عدالت اقتصادی و اجتماعی  ایجاد شود قابل قبول نیست و 

بسط یابد.
نائب رئیس مجلس با تاکید بر اینکه می شود کشور را با تکیه بر 
که  کسی  گفت:   کرد،  اداره  جهادی  مدیریت  و  انقلابی  جوانان 
گرین کارت دارد نباید در جمهوری اسلامی مسئول شود، کسی 
که فرزندانش در آمریکا ساکن شوند و شهروند آمریکا باشد نباید 

در جمهوری اسلامی مسئولیت داشته باشد.

سخنگوی کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس گفت: 
براساس گزارش آقای عراقچی در این مذاکرات تیم مذاکره کننده 
برای  خود  دیپلماسی  منطق  به  توجه  با  ایران  اسلامی  جمهوری 
رفع تحریم ها توانسته اند بخش زیادی از تحریم ها را به مرحله 
ای برسانند که طرف های غربی و آمریکایی بپذیرند که آنها باید 
رفع شود، اما کماکان بخش مهمی از تحریم ها باقی مانده است.

سیاست  و  ملی  امنیت  کمیسیون  سخنگوی  عموئی  ابوالفضل 
خارجی مجلس شورای اسلامی درخصوص جلسه دیروز کمیسیون 
امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس، اظهار داشت: این جلسه با 
حضور عراقچی مذاکره کننده ارشد کشورمان و به منظور بررسی 
آخرین وضعیت مذاکرات وین و در راستای شأن نظارتی مجلس 

برگزار شد.
سخنگوی کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای 
اعضای  حضور  با  طولانی  نسبتاً  جلسه  این  کرد:  بیان  اسلامی 
کمیسیون و پس از دوره چهارم مذاکرات جمهوری اسلامی ایران 
و کشورهای عضو 1+۴ برگزار شد و در این جلسه آقای عراقچی 
گزارشی درباره روند مذاکرات ارائه کرد. در این جلسه، معاون وزیر 

خارجه با توجه به سیر چند دور مذاکره توضیحاتی را به نمایندگان 
این مذاکرات چند سیاست  ارائه کرد. عمویی تصریح کرد: ما در 
مهم را دنبال می کنیم. سیاست اصلی لغو همه تحریم ها و انجام 
راستی آزمایی برای لغو این تحریم هاست و پس از آن جمهوری 
اسلامی آماده است تا به تعهدات سابق برجامی خود بازگردد و این 
مطالبه نمایندگان نیز بود که این سیاست های اصلی با دقت دنبال 
شده و همه اجزای آن توسط تیم مذاکره کننده با دقت دنبال شود.

این  در  عراقچی  آقای  گزارش  براساس  کرد:  خاطرنشان  وی 
به  توجه  با  ایران  اسلامی  جمهوری  کننده  مذاکره  تیم  مذاکرات 
منطق دیپلماسی خود برای رفع تحریم ها توانسته اند بخش زیادی 
و  غربی  های  طرف  که  برسانند  ای  مرحله  به  را  ها  تحریم  از 
آمریکایی بپذیرند که آنها باید رفع شود، اما کماکان بخش مهمی 
از تحریم ها باقی مانده است که این موضوع در ادامه مذاکرات 
دنبال خواهد شد و مطالبه نمایندگان نیز این بود که کلیه تحریم 

ها باید لغو شود.
عمویی ادامه داد: همچنین در مورد تحریم هایِ بخشی، براساس 
ایران  اسلامی  جمهوری  منطق  کنندگان  مذاکره  طرف  گزارش 

حاکم بوده و طرف آمریکایی اعلام کرده که می تواند این تحریم 
ها را بردارد، اما در مورد اجزای تحریمی، مسائلی همچنان باقی 

مانده است.
کشورمان  خارجی  سیاست  و  ملی  امنیت  کمیسیون  سخنگوی 
ادعاهای طرف های غربی در  و  بشر  درخصوص موضوع حقوق 
مناقشه  محل  همچنان  ها  تحریم  از  برخی  گفت:  خصوص  این 
آمریکایی  ادعای غربی ها و طرف  براساس  در مذاکرات است و 
و طبق گزارش آقای عراقچی، آمریکایی ها آنها را به موضوعات 
منطقه ای و حقوق بشری گره زده اند و در این چارچوب خواسته 
نمایندگان این بود که کلیه تحریم ها باید لغو شود. همچنین بحث 
راستی آزمایی یکی از دغدغه هایی است که باید به آن پرداخته 
شود و خواسته جمهوری اسلامی این است که تحریم ها باید به 

صورت اساسی و اجرایی لغو شود و تنها روی کاغذ نباشد.
وی تاکید کرد: یکی از خواسته های مهم نمایندگان در این جلسه 
آقای عراقچی  بود  و  لغو تحریم ها  آزمایی  اجرای دقیق راستی 
نیز گفتند که گفت وگوها در این خصوص در حال انجام است و 

مذاکرات به شکل جدی در حال انجام است.

عضو هیئت رئیسه مجلس شورای اسلامی گفت: براساس قانون 
باشد فیلم های  بازرسی داشته  اجازه داده شود آژانس هیچ  نباید 
و  شود  خارج  دسترس  از  همیشه  برای  باید  نیز  ها  دوربین  تمام 
قانون عملیاتی شود، زیرا کوتاه آمدن در برابر آژانس چیزی برای 

ملت دربر نخواهد داشت.
»علیرضا سلیمی«، عضو هیئت رئیسه مجلس شورای اسلامی  با 
انرژی  المللی  بین  آژانس  به  ایران  ماه  اتمام مهلت سه  به  اشاره 
دولت  اگرچه  دارد  اصرار  قانون  اجرای  بر  مجلس  گفت:  اتمی 
متاسفانه بنا ندارد قانون را اجرا کند اما مجلس اجرای دقیق مصوبه 

اقدام راهبردی لغو تحریم ها را دنبال می کند.
نماینده مردم محلات در مجلس با بیان اینکه خبرهایی که از وین 
می رسد برخلاف آنچه آقای رئیس جمهور اعلام می کند خوشایند 
آمریکا  اما  لغو همه تحریم هاست  ایران  ادامه داد: موضع  نیست 
چنین تصمیمی ندارد و گفته می شود قرار است بخشی از تحریم 

ها را بردارد و بخشی بماند.
به  اقتصادی کشور ما  از مشکلات  اینکه بخشی  به  اشاره  با  وی 
خاطر تحریم هاست تصریح کرد: اگر قرار است بخشی از تحریم 

ها برداشته شود چگونه ممکن است که اقتصاد ما پویا شود ضمن 
اینکه ساختارهای تحریم همچنان به قوت خود باقی می ماند و با 

یک جمله از سوی یک مقام آمریکایی دوباره برمی گردد.
سلیمی با اشاره به اینکه لغو تحریم ها محدود به 180 روز است 
ادامه داد: این یعنی اقتصاد کشور را گروگان می گیرند؛ بنابراین 
تله وین عمیق تر و پیچیده تر از تله برجام است. البته امیدواریم 

دولت صادقانه با مردم سخن بگوید.
عضو هیئت رئیسه مجلس شورای اسلامی با اشاره به اینکه آقای 
ظریف در دوره قبل مذاکرات که همزمان بود با انتخابات ریاست 
جمهوری از غربی ها استمداد کرد و گفت اگر برجام امضا نشود 
به  دولت  نگاه  متاسفانه  داد:  ادامه  آورد  می  رای  ایران  در  رقیب 
در  تا  این هستند  دنبال  به  و  است  انتخاباتی  نگاه  مذاکرات یک 
قبل  به  را  شرایط  دوباره  بعد  و  کنند  پاشی  ارز  انتخابات  آستانه 
برگردانند چنانچه بعد از تصویب برجام هم چنین کاری کردند اما 

تحریم ها دوبرابر شد.
وی با اشاره به اینکه فعلا اخبار یک طرفه از دولت و شخص آقای 
رئیس جمهور منتشر می شود عنوان کرد: آقای رئیس جمهور می 

گوید تحریم های اساسی برداشته می شود منتقدین هم می گویند 
چرا تنها بخشی از تحریم ها برداشته می شود باید همه تحریم ها 
لغو شود؛ کاش اجازه داده می شد منتقدین هم با استدلال توضیح 
افکار عمومی  تا  است  رخدادن  در حال  اتفاقی  دادند که چه  می 

مردم روشن و مطلع شوند.
نشانه  کردن  صحبت  کلفت  صدای  با  اینکه  به  اشاره  با  سلیمی 
باید صحبت های منتقدان شنیده  تاکید کرد:  افراد نیست  منطق 
شود تا دره ای عمیق تر از برجام برای کشور کَنده نشود؛ در برجام 
کشور را به لبه پرتگاه بردند نگرانیم در مذاکرات وین کشور را به 

پایین پرتاب پرتاب کنند.
نماینده مردم محلات در مجلس با اشاره به اینکه مهلت آژانس 
براساس  گفت:  است  رسیده  اتمام  به  ایران  در  ها  بازرسی  برای 
قانون نباید اجازه داده شود آژانس هیچ بازرسی داشته باشد فیلم 
های تمام دوربین ها نیز باید برای همیشه از دسترس خارج شود 
و قانون عملیاتی شود زیرا کوتاه آمدن در برابر آژانس چیزی برای 
ملت دربر نخواهد داشت و مجلس هم این موضوع را به طور جدی 

دنبال می کند.
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فردا جلسه  نهایی بررسی صلاحیت ها ؛
برخی داوطلبان با اعضای 

شورای نگهبان ملاقات داشتند 
سخنگوی شورای نگهبان گفت: برخی از داوطلبان به شورا 
مراجعه کردند و برخی به صورت مکتوب اطلاعاتی را اضافه 
کردند و اگر نکته ای دارای ابهام است و یا مطلبی را خود فردِ 
ثبت نام کننده لازم می داند که توضیح دهد، با اعضا صحبت 

می کند و ملاقات هایی بوده است.
عباسعلی کدخدایی سخنگوی شورای نگهبان درباره آخرین اخبار 
از روند بررسی صلاحیت های داوطلبان انتخابات ریاست جمهوری 
اظهار داشت: روز شنبه در نوبت صبح و بعدازظهر جلسات مان 
را ادامه دادیم و بررسی های لازمه انجام می گیرد و دیروز صبح 
نیز نشست برگزار شد ولی همچنان برخی نظرات کارشناسی 
باقیمانده و تحقیقات بیشتری باید بشود و احتمال می دهم که 
امروز یا فردا که روز آخر مهلت است، جلسات دیگری داشته 
باشیم تا جمع بندی نهایی انجام بگیرد و نتایج را در موعد مقرر به 

وزارت کشور اعلام کنیم.
وی هم چنین در پاسخ به سؤالی درخصوص برخی گمانه زنی ها 
درباره نتایج بررسی صلاحیت ها و این که چقدر این مطالب قابل 
قبول است، تصریح کرد: هیچ؛ الآن که دو روز به پایان موعد 
قانونی باقی مانده است، من هم هنوز نتیجه نهایی را نمی دانم 
و از دوستان و دلسوزان می خواهیم که توجهی به شایعات نکنند 
و خودشان هم به آن دامن نزنند و هیچ یک از این مباحث 

صحت ندارد.
"آیا  این سؤال که  به  پاسخ  نگهبان در  سخنگوی شورای 
گفت وگویی با کسانی که پرونده شان در حال بررسی است، 
داشته اید؟"، خاطرنشان کرد: بله؛ برخی از آقایان به شورای 
نگهبان مراجعه کردند و برخی به صورت مکتوب اطلاعات 
دیگری را اضافه کردند و اگر نکته ای دارای ابهام است و 
یا مطلبی را خود فردِ ثبت نام کننده لازم می داند که توضیح 
دهد، با اعضا صحبت می کند و در طول هفته گذشته هم 
مکتوب  به صورت  را  مطالبی  و  است  بوده  ملاقات هایی 

دریافت کردیم.
"چقدر  که  پرسش  این  به  پاسخ  در  پایان  در  کدخدایی 
تأیید صلاحیت  فرایند  در  داوطلبان  برای  بودن  برنامه مند 
مؤثر است؟"، گفت: در این دوره، با توجه به توضیحی که 
داده شده بود، عموماً برنامه ها را ارائه کرده بودند و به  نظر 
من برنامه ها مؤثر بود و برنامه هایی که به اعضا داده شد، 

طبق آن هم اعلام نظر کردند. 

توئیت معنادار جهانگیری درباره 2 خرداد ؛
مردم خواستار تغییرند

کشور بازهم به  اصلاحات افق گشا و واقعی نیاز دارد.
است؛  خرداد  نوشت:  دوم  خود  توئیتر  در  جهانگیری  اسحاق 
سالگرد روزی که روشن شد مردم خواستار تغییرند و نظام هم 

انعطاف نشان داد.
کشور باز هم به  اصلاحات افق گشا و واقعی نیاز دارد.

از بهبود  وضعیت معیشتی ؛
گرانی ها مردم را ناامید کرده است

نماینده مردم بیرجند در مجلس شورای اسلامی گفت: گرانی های 
اخیر در آستانه انتخابات برای افزایش مشارکت مردم در صحنه 

است یا ناامید کردن آنها از مشارکت در انتخابات؟!
در ادامه جلسه علنی دیروز مجلس شورای اسلامی، حسین 
خسروی نماینده بیرجند در تذکری خطاب به رئیس جمهور 
گفت: آقای روحانی قبلا گفته بودید تمام گرانی ها تا پایان سال 
۹۹ انجام گرفته لذا تا پایان دولت گرانی نخواهیم داشت. در 
جلسه اخیر دولت نیز گفتید نامزدهای ریاست جمهوری به مردم 

دروغ نگویند.
وی ادامه داد: سوال من این است گرانی هفته های اخیر در 
قیمت نان  روغن، گوشت و مرغ دروغ است یا راست؟ چرا 
آستانه  در  مردم  مشکلات  افزایش  نمی دهید؟  انجام  اقدامی 
انتخابات آیا تشویق مردم به حضور در انتخابات است یا ناامید 

کردن آنها از حضور در انتخابات؟
نماینده مردم بیرجند گفت: شما در انتخابات ریاست جمهوری 
قسم خوردید والله العلی العظیم، اگر مشکلات قابل حل نبود 
کاندیدا نمی شدم، چرا مشکلات را حل نکردید؟ بنا بر فرمایش 
امام خمینی)ره( اگر دولت کاری کند که مردم ناراضی شوند برای 

ما مصیبت است.

برای چندمین بار ؛
معلمان مقابل مجلس تجمع کردند

گروهی از معلمان مجددا با تجمع در مقابل مجلس شورای 
اسلامی خواستار رسیدگی کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس 

به وضعیت استخدامیشان شدند.
گروهی از معلمان پیش دبستانی ورودی از سال 1۳۹1 تا 1۳۹8 
و همچنین گروهی از معلمان خدمات آموزشی با تجمع در مقابل 

مجلس خواستار تعیین تکلیف وضعیت استخدامی خود شدند.
این چندمین تجمع معلمان در مقابل مجلس شورای اسلامی 

برای تعیین تکلیف وضعیت استخدامیشان می باشد.

بانک مرکزی :
هموطنان از اجاره 

کارت ملی خودداری کنند
بانک مرکزی تاکید کرد: هموطنان از اجاره کارت ملی خود برای 

امور بانکی و ارزی خودداری کنند.
بانک مرکزی در اطلاعیه ای، به هموطنان توصیه کرد از اجاره 
کارت ملی به افراد سودجو، به منظور انجام خدمات پولی، بانکی 
و ارزی جداً خودداری کنند چراکه عواقب ناشی از آن برعهده 

دارنده مدارک هویتی است.
اجاره کارت ملی به منظور انجام امور خدمات پولی، بانکی و ارزی 
امری است که برای پوشش فعالیت های سودجویانه، مجرمانه، 
پولشویی و فرار مالیاتی کاربرد دارد و پیشنهاد دهندگان، کسانی 
قانون،  خلاف  فعالیت های  عواقب  از  گریز  برای  که  هستند 
مسئولیت آن را در قبال پرداخت مبالغی اندک، یکسره متوجه 
اجاره دهندگان می کنند. از این رو به هم میهنان گرامی اکیدا 
توصیه می شود به هیچ عنوان و تحت هیچ شرایطی، پیشنهاد 
سپردن مدارک و اطلاعات هویتی )اجاره کارت ملی / حساب 
بانکی( را با هیچ مبلغی نپذیرند، تا از عواقب جدی ناشی از 

فعالیت هایی که از این طریق رخ می دهد در امان باشند.

رویترز :
روزنامه نگار فرانسوی ناپدید شده است

وزیر خارجه فرانسه طی سخنانی، خبر مفقودی و اسارت یک 
روزنامه نگار اهل این کشور توسط القاعده آفریقا در کشور مالی 

را تایید کرد.
به گزارش رویترز، وزیر خارجه فرانسه خبر ناپدید شدن یک 
روزنامه نگار فرانسوی در شهر »گائو« کشور مالی که گفته 
می شود به احتمال زیاد توسط گروه القاعده در این کشور ربوده 

شده است را تأیید کرد.
بر اساس این گزارش، »ژان ایو لودریان« در گفتگو با شبکه 
رادیویی »آر تی ال« گفت: همه شواهد موجود ما را به این 
نتیجه می رسانند که این اقدام با گروه شبه نظامی )القاعده( 

مرتبط است.
مفقود  نگار  روزنامه  دوبیوس«  »اولیور  است،  ذکر  به  لازم 
شده  ضبط  ویدئو  یک  ارسال  با  جاری  ماه  در  فرانسوی 
برای مقامات فرانسوی از آنها درخواست کرد تا هر کاری از 
دستشان بر می آید برای آزادی وی از دست شاخه آفریقایی 

القاعده انجام دهند.

وزیر دفاع ترکیه :
یونان برای آسیب زدن 

به روند مذاکرات تلاش می کند
وزیر دفاع ترکیه دیروز در سخنانی اعلام کرد: یونان برای آسیب 

زدن به روند مذاکرات با ترکیه تلاش می کند.
به گزارش خبرگزاری آناتولی، خلوصی آکار وزیر دفاع ترکیه 
دیروز در مجتمع کشتی سازی صدف ترکیه اعلام کرد: مقامات 
کشور همسایه، یونان با اظهارات و اقدامات خود تمام سعی شان 
را برای آسیب زدن به روند مثبت مذاکرات آنکارا- آتن انجام 

می دهند.
وزیر دفاع ترکیه در این باره افزود: خاطر نشان می کنم مسیری 
که یونان می پیماید، به راه حل ختم نخواهد شد. رسیدن به راه 
حلی با چنین اظهارات و اقدامات تحریک آمیزی ممکن نیست.

گفتنی است، دلیل اصلی شدت گرفتن تنش ها میان آنکارا و آتن 
در مدیترانه شرقی، اقدام ترکیه در اکتشاف و استخراج نفت و گاز 

از دریای مدیترانه و مناطق نزدیک به جزایر یونان است.

اتریش در آستانه از سرگیری مذاکرات وین :
مسائل مهم برجام باقی مانده است

وزیر خارجه کشوری که میزبان مذاکرات احیای برجام است می 
گوید به رغم تلاش ها برای پیشبرد گفتگوها، ابهام در برخی 

مسائل اساسی، به قوت خود باقی است.
»الکساندر شالنبرگ« وزیر خارجه اتریش در مصاحبه با یکی از 
رسانه های این کشور، با توجه به میزبانی دولت وین از مذاکرات 
احیای برجام گفت اگرچه آمریکا و ایران هنوز مستقیماً با هم 
گفتگویی نداشته اند اما تلاش قدرتمندانه هر دو طرف برای 

پیشبرد این مذاکرات را احساس می کند.
با این حال، وی افزود: اما زمان در حال اتمام است و مسائل 
اساسی همچنان باز و مبهم است. این در حالی است که هیأت 
های مذاکره کننده، این هفته برای آغاز پنجمین دور از گفتگوها 
به وین بازمی گردند. همزمان، آژانس بین المللی انرژی اتمی 
ابراز امیدواری کرده که توافق نظارتی سه ماه با ایران را تمدید 
کند. منابعی در ایران هم می گویند احتمال تمدید مشروط توافق 

قبلی برای مدت یک ماه وجود دارد.
از سوی دیگر، میخائیل اولیانوف نماینده دائم روسیه در نهادهای 
بین المللی مستقر در وین، در گفتگو با شبکه رادیویی »اکو 
مسکو« اظهار امیدواری کرده که مذاکرات وین با محور احیای 
برجام، اوایل ماه میلادی ژوئن )تقریباً اواسط خرداد( به جمع 
بندی نهایی برسد. این در حالی است که ظاهراً اختلاف نظرهای 
مهم میان تهران-واشنگتن به قوت خود باقی است و آمریکا 
همچنان ادعا می کند که تنها در صورت بازگشت متقابل ایران 

به پایبندی به توافق، حاضر به رفع تحریم ها است.  

برای نخستین بار در ناتو ؛
لهستان از ترکیه پهپاد نظامی می خرد

)لهستان(  ناتو  اعضای  از  یکی  بار  نخستین  برای  است  قرار 
پهپادهای نظامی ساخت ترکیه را خریداری کند.

به گزارش رویترز، وزارت دفاع لهستان از تصمیم این کشور برای 
خرید ۲۴ پهپاد نظامی از ترکیه خبر داد. به این ترتیب، لهستان 
نخستین کشور عضو ناتو خواهد بود که پهپادهای ساخت ترکیه 

را خریداری می کند.
این پهپادهای »بایراکتار تی بی ۲« که نخستین موارد آن سال 
آینده تحویل لهستان می شود؛ قرار است به بمب های ضد تانک 
مجهز شوند. همچنین قرار است لهستان از خدمات آموزشی و 

فنی در راستای نگهداری از این پهپادها برخوردار شود.
قرارداد خرید این پهپادها هفته آینده و در سفر رئیس جمهور 
لهستان به ترکیه امضا می شود. پهپادهای بایراکتار پیشتر در 

اختیار جمهوری آذربایجان، قطر و لیبی هم قرار گرفته است.
 

نوری المالکی :
تأخیر در انتخابات پذیرفتنی نیست

رئیس ائتلاف »دولت قانون« عراق گفت: به تأخیر افتادن زمان 
انتخابات پارلمانی زودهنگام پذیرفتنی نیست.

به گزارش الفرات نیوز، »نوری المالکی« رئیس ائتلاف »دولت 
قانون« عراق سخنانی را در خصوص انتخابات پارلمانی زودهنگام 
در این کشور مطرح کرد. المالکی گفت: به تأخیر افتادن زمان 

انتخابات پارلمانی زودهنگام پذیرفتنی نیست.
بر اساس این گزارش، وی در این خصوص ضمن هشدار درباره 
تقلب در انتخابات برای تأثیرگذاری بر روند نتایج انتخابات، گفت: 
دولت باید فضایی را فراهم کند که تضمین کننده برگزاری 

انتخابات باشد.
از سوی دیگر، رئیس ائتلاف دولت قانون در بخش دیگری از 
سخنان خود گفت: ما مصمم هستیم که انتخابات در زمان مقرر 
)دهم اکتبر آینده( برگزار شود تا از این طریق بتوان بحران هایی 

که کشور با آن مواجه است را پشت سر بگذاریم.
نوری المالکی با تاکید بر نقش دولت در تأمین فضای لازم برای 
برگزاری انتخابات افزود: اگر فضای مناسبی برای رأی دهندگان 
فراهم نشود، ما انتخابات را تقلبی خواهیم دانست. پیش از این، 
کمیساریای عالی انتخابات عراق از فراخواندن ۷5 سفارتخانه و 
سازمان بین المللی برای نظارت بر فرایند انتخابات پارلمانی آتی 

این کشور خبر داده بود.

نائب رئیس مجلس شورای اسلامی : 

کسی که گرین کارت دارد نباید در جمهوری اسلامی مسئول شود

سخنگوی کمیسیون امنیت ملی : 

بخش مهمی از تحریم ها باقی مانده است

دولت صادقانه با مردم سخن بگوید ؛   تله وین عميق تر از برجام است  
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برخی از اظهارات این روزهای احمدی نژاد را با 
رفتار و کردارهای او و دولتش مقایسه می کنیم: 
دولت  »پرسنل  گفت:  پیش  چندی   احمدی نژاد 
حالی  در  این  شود«.  کوچک  دولت  و  کم  باید 
است که بنا به گفته معاون توسعه سرمایه انسانی 
رئیس جمهور در دولت دهم ۴50هزار نفر بدون 

ضابطه و بر اساس رابطه استخدام شدند.
در  را  خود  روزها  این  نژاد  احمدی  محمود 
کانون توجهات قرار داده است و در پلتفرم ها و 
سخنرانی های مختلف و متنوع، اظهاراتی را بر 
زبان جاری می کند که بعضا با سوابقش در زمان 
تصدی 8 ساله ریاست جمهوری سازگار نیست. 
سیاستمدارانی  دسته  آن  از  نژاد  احمدی  گویی 
مردم  تاریخی  حافظه  فقدان  روی  بر  که  است 

ایران حساب ویژه ای باز کرده است!
در ادامه برخی از اظهارات این روزهای احمدی 
نژاد را با رفتار و کردارهای او و دولتش مقایسه 
می کنیم:  احمدی نژاد چندی پیش گفت: »پرسنل 

دولت باید کم و دولت کوچک شود«.
این در حالی است که بنا به گفته معاون توسعه 
دهم  دولت  در  رئیس جمهور  انسانی  سرمایه 
نفر  ۴50هزار  نژاد،  احمدی  دوم  دولت  یعنی 
بدون ضابطه و بر اساس رابطه استخدام شدند؛ 
استخدام ۷۶هزار نفر در یک وزارتخانه در سال 
آخر دولت احمدی نژاد و استخدام افراد بیسواد و 
کم سواد در آموزش و پرورش در دولت احمدی 

نژاد.
خرداد  اول  )شنبه  گذشته  شب  احمدی نژاد، 
1۴00( در یکی از روم های کلاب هاوس مدعی 

شد که »من تنها دولتی بودم که از کسانی که 
در  من  آمدند.  ما  دولت  در  ندادند  رای  من  به 
سال 8۴ از آقای دکتر عارف صادقانه درخواست 
کردم معاون اول من بمانند اما ایشان نپذیرفتند. 

از وزرای آقای خاتمی خواستم سفیر شوند«.
این سخنان احمدی نژاد در حالی است که محمد 
جواد ظریف که در دولت اصلاحات سفیر ایران 
در سازمان ملل بوده است، روایت دیگری از نوع 
برخورد محمود احمدی نژاد با خود ارائه می کند 
احمدی نژاد  دکتر  که  اولی  سال  می گوید:  و 
من  بالأخره  خوب،  نیویورک،  بردند  تشریف 
سفیری بودم که هم به خودم تحمیل شده بودم 
می خواست  دلم  من  نه  یعنی  ایشان.  به  هم  و 
سفیر ایشان باشم و نه ایشان دلش می خواست 
فرموده  آقا  خوب  اما  باشم،  ایشان  سفیر  من 

رفتم  ماشین  در  که  همین جور  بماند.  که  بودند 
را  ایشان  که  احمدی نژاد(  )دکتر  ایشان  خدمت 
از فرودگاه ببرم به سمت هتل… من در ماشین 
کنار ایشان نشسته بودم، خدمتشان عرض کردم 
که وضعیت اینطور است، من اینجا اجازه ای دارم، 
سناتورها را می بینم، مقامات غیردولتی آمریکایی 
را می بینم و برای شما هم یک جلسه گذاشتیم 
چند  آمریکا.  بانام  آدم های  و  غیردولتی  افراد  با 
تا وزیر سابق.  امنیت ملی سابق، چند  تا مشاور 
می کردم  عرض  داشتم  را  این ها  ایشان  خدمت 
ایشان فرمودند من هم می خواهم سناتورها  که 
را ببینم. من خدمت ایشان عرض کردم که شما 
نمی توانید چنین تصمیمی بگیرید، این تصمیم را 
باید آقا بگیرند. ایشان هم خیلی بدشان آمد…

گوید:  می  رابطه  همین  در  نیز  مرعشی  حسین 

واقعی  ظرفیت های  او  تیم  و  ظریف  آقای 
بودند،  خاک  زیر  که  بودند  اسلامی  جمهوری 
مگر آقای ظریف چگونه برکنار شد؟ او به دفتر 
رهبری رفت و گزارشی از دفتر نمایندگی سازمان 
ملل داد و وقتی احمدی نژاد مطلع شد دستور داد 

تا برکنارش کنند.
دیشب  روم  در  همچنین  احمدی نژاد  محمود 
از  مومنی  عبدالله  به  خطاب  هاوس  کلاس 
گفت  طلب  اصلاح  سیاسی  و  مدنی  کنشگران 
»وقتی شما زندان بودید من خیلی ناراحت بودم 

و  برای آزادی شما تلاش کردم که نشد«.
این در حالی است که بنا به گفته سردار اسماعیل 
جمهوری  ریاست  زمان  در  که  مقدم  احمدی 
نیروی  اتفاقات سال 88 فرمانده  نژاد و  احمدی 
در  دیگری  روش  نژاد  احمدی  بود،  انتظامی 
احمدی  اسماعیل  داشت:  معترضان  با  برخورد 
که  عبور،  رمز  مجله  با  مصاحبه ای  در  مقدم 
بازنشر  فارس  در خبرگزاری  مردادماه ۹۴  در۳1 
احمدی  محمود  واکنش  خصوص  در  شده، 
در   1۳88 سال  خرداد   ۲5 راهپیمایی  به  نژاد 
جمهوری  ریاست  انتخابات  نتیجه  به  اعتراض 
گفته است: ساعت شش با محمود احمدی نژاد 
جلسه داشتیم. هنوز هیچ کس نیامده بود. ایشان 
جوری  این  »خیابان   گفتم:  خبر؟«  »چه  گفت: 
بود.«گفت:»خیلی خوب شد. دایره را تکان دادیم 
برخورد  آن ها  با  آمد.  رو  آشغال ها  و  اضافات  و 
خاتمی  بروید  ببرید.  کنید  جمع  را  همه  و  کنید 
کنید  را کم  و شر همه  کنید  دستگیر  را  بقیه  و 

و بروید.«

از برکناری ظریف تا برخورد شدید با معترضان ۸۸ ؛

تناقض گویی احمدی نژاد ادامه دار است


